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Váltó hangulatban
Csak az elvetemült emberek akarnak rosszat. Éppen ezért meg 

sem fordul a fejünkben, hogy Bók Károly, Rózsás Erika, Palotai 
László, Trembeczki, Rozsnyai meg a többiek eleve rosszat akartak 
volna, amikor 2002-ben „átvették” a falu irányítását, amikor meg-
alakult az ő testületük. Azóta viszont eltelt 4 esztendő, azaz egy 
ciklus, és minden jóakaratuk, igyekezetük ellenére csak annyi jó 
történt a faluban, amennyi történt. Kerepesen nagy az elégedet-
lenség, és a kiábrándultság. Máshol, más falvakban is ez a helyzet 
– tegyük hozzá. Igen, de attól nem lesz jobb Kerepesen élni, hogy 
más településeken sem élnek jól a választópolgárok. 

Mi érzékeljük mindazt, amit nekik kellene látniuk: kitelt az ide-
jük. Köszönjük meg, amit tettek, igyekezzünk elfelejteni, amit 
nem tettek és tekintsünk előre. Az új mérkőzéshez, az új négy 
esztendőhöz új csapatra van szükség! A gyengén teljesítőket, a 
kifulladókat, a mezeket cserélőket, az egymást támadókat le kell 
váltani, mert oda az összjáték, oda a győzelem reménye. Pedig 
győzni akarunk! A fájdalmas, de elkerülhetetlen lépést a kerepe-
si polgármester és testülete alkalmatlanságának kimondását a 
kerepesi választópolgároknak kell megtenniük, amikor a szava-
zófülkébe lépnek.

A helyes döntésüket segítheti az ország lesújtó helyzete is: az 
MSZP-SZDSZ ígéretei, aztán pedig megszorításai. Ne legyen úrrá 
Kerepesen a hazudozás, a félrevezetés, ahogyan az országban 
úrrá lett. Ne hagyjuk magunkat „helyben is” becsapni. Fogjunk ösz-
sze, mert kátyúba vezetett szekerünket senki sem fogja helyettünk 
kihúzni a reménytelenségből. Itt nem baloldalról, meg jobboldalról 
van szó, hiszen Kerepesen mindkettő ugyanazt a sarat dagasztja, 
ugyanazt a kenyeret eszi. Itt csak a tisztesség, a rátermettség, és az 
alkalmasság számít pártállás nélkül. Ezzel együtt az természetes, 
hogy mindenkinek van irányultsága, neveltetése és világnézete.

Ne legyen úrrá rajtunk a kiábrándultság, a beletörődés! El 
kell menni szavazni, és meg kell adni az esélyt az újaknak. 
Vagy maradjon minden a régiben? Ugye ne…

Önökön múlik tisztelt kerepesi választópolgárok.

U dr. Barabás Gábor (Fidesz)
1969 óta élek Kerepesen. Körzeti orvos voltam 33 éven át, jelenleg nyugdíjas. 
Úgy érzem, foglalkozásomnál fogva is az átlagosnál jobban ismerem Kerepes 
minden gondját, baját. Változtatni kell, ez elkerülhetetlen, ezért kérem kerepesi 
polgártársaim támogatását. Én az egészségügy területén szeretnék tevékenyked-
ni – erősítve Franka Tibor polgármesterjelölt elképzelését – , melynek helyzete 
túlzás nélkül állítom, gyalázatos, köszönhetően az elmúlt sok éves elmaradásnak, 
és a község vezetőinek nemtörődömsége miatt.

U Benedek Mónika (Fidesz)
41 éves kertészmérnök vagyok. Férjemmel és 3 kisgyermekemmel 4 éve lakom 
Kerepesen. A települési környezet megóvásával, környezet- és természetvédelem-
mel kapcsolatos feladatokban kívánom aktívan támogatni Franka Tibort, valamint 
a polgármesteri hivatal munkáját. Szorgalmazni kívánom szelektív hulladékgyűjtő 
szigetek kialakítását a település több pontján. Részt kívánok venni az önkormány-
zat szociális- igazgatási feladatainak ellátásában, és a településünkön élő munka-
nélküliek közcélú- és közhasznú foglalkoztatásának megszervezésében.

U Bokor Béla (Független)
1942-ben születtem, végzettségem mélyépítő üzemmérnök, felsőfokú beruházá-
si végzettséggel is rendelkezem. Harminc éve dolgozom a településen a Víz- és 
Csatornamű Társulat műszaki vezetőjeként, Jelenleg vállalkozóként mélyépítési 
tervezésekkel és kivitelezések műszaki ellenőrzésével foglalkozom. Fontosnak 
tartom a szennyvízcsatornázás befejezését, a csapadékvíz-elvezetés megva-
lósítását, a jó minőségű ivóvízellátást, az útépítést, a földutak karbantartását, a 
helyi közlekedés javítását, különös tekintettel a széphegyi területen. 

U Ignác János (Fidesz)
Ignác János vagyok, 40 éves. 26 éve élek Kerepesen. Jelenleg üzemi diszpécser-
ként dolgozom, és képesített futballedzőként nevelem a fiatalokat. Megválasztá-
som esetén fő feladatomnak tartom a közösségépítést és az ehhez szükséges 
feltételek megteremtését (játszóterek, sportlétesítmények…) A sport, a hagyo-
mányőrzés, a szabadidő hasznos eltöltése, a gyerekek között szövődő barátsá-
gok a felnőttek közötti összetartás meghatározza a település jelenét és nemze-
dékekre a jövőjét is.

U Kóbor Tamás (Fidesz)
Nős vagyok, két felnőtt lányom van. Tizenhat éve lakom a faluban. Végzettsé-
gem: ember-erkölcs- és vallás szakos tanító, kereskedelmi menedzser. Jelenleg 
gyerek- és ifjúságvédelmi tanácsadói posztgraduális képzésre járok a Sapienti 
Főiskolára. Tapasztalataimmal, végzettségemmel a művelődés- és az oktatás 
területén tudnék segíteni. Átfogó, a település földrajzi és népességi viszonyait is 
figyelembe vevő oktatási programot kell beindítani. Legfontosabbnak tartom a 
problémák nyílt és őszinte feltárását, napi, élő kapcsolatot a lakossággal.

 U Kovács Antal (Fidesz)
1953-ban születtem Budapesten, ahol középszintű vezetési gyakorlatot szerez-
tem. Munkámmal szeretném elérni, hogy a Polgármesteri Hivatal és a lakosság 
kapcsolata jobb legyen a településen, javuljon a közbiztonság, megerősíteném a 
polgárőrséget. Nagyon fontos a lakosság tájékoztatása, véleményének kikérése és 
figyelembe vétele az őket érintő döntésekben. Minden erőmmel és tudásommal tá-
mogatom Franka Tibort, hogy programját, terveit meg tudja valósítani a településen. 
Közös munkával biztosan jobbá és szebbé tudnánk tenni a kerepesi lakosok életét.

U Mayer Endréné (Fidesz)
Fiatal tanárként 12 évig tanítottam a régi, templom melletti szép emlékű iskolá-
ban. Innen vezetett az utam 18 évre a budapesti XVI. kerületi Táncsics Mihály 
általános iskola és gimnáziumba. Amikor házat vettünk Kerepesen, ismét vissza-
hívtak a Széchenyi István általános iskolába 4 évre. Úgy gondolom, a képviselői 
státusz nagy megtiszteltetés lesz számomra. Ez kötelez megértő nyitott maga-
tartásra, emberi tartásra, példamutató életvitelre, mindenkori szavahihetőségre.  
Szívügyem az iskola és a családok élete.

U Pordán Miklós (Fidesz)
Kerepesen a Hold utcában lakom 23 éve a családommal, építőipari vállalkozóként 
dolgozom. A kerepesi labdarugóknál az elnökségben ténykedtem több éven át, 
egy ideig elnöke is voltam az egyesületnek.
Civil kezdeményezéssel a község támogatását, falusias, kisvárosi jellegének 
megőrzését tartom egyik legfontosabb feladatnak, valamint a lakókörnyezetek ja-
vítását, rendezettség megteremtését.

U Szabó Anikó (Fidesz)
37 éves közgazdász, mérlegképes könyvelő vagyok. Jelenleg okleveles 
könyvvizsgálónak tanulok. Gazdasági igazgatóként dolgozom Budapesten, egy 
törvénykiadó cégcsoportnál. 2001 óta élek Szilasligeten. Szakmai tudásomat 
településünkön is szeretném kamatoztatni, hiszen az Unió tagállamaként mi 
is jogosultak vagyunk különböző fejlesztési forrásokra. A mai hatalmon lévő 
vezetőknek csupán 3 pályázatot sikerült megnyerniük, igaz csak 13-ra adták be 
igényüket… Ezen változtatni kell, hogy környezetünk élhetőbbé váljon.

U Varga Lívia (Fidesz)
1985-ben születtem. Marketing kommunikáció szakon érettségiztem, jelenleg Euró-
pai Uniós üzleti szakügyintéző szakra járok főiskolára. Elsősorban a fiatalok, a saját 
korosztályom problémáin segítenék: rendszeres iskolába járás (gondolok itt a hát-
rányos helyzetű roma sorstársaimra), tanulás, ifjúsági klubok beindítása, kulturális 
életünk pezsdítése. Szakmailag uniós pályázatok írásában, idegen nyelvű tárgyalá-
sok és szerződések megkötésében óhajtok tevékenykedni. Végzettségem lehetővé 
teszi, hogy az uniós pénzek elosztásakor Kerepes jó szolgálatára lehetek. 

Kérem tiszteljen meg bizalmával, 
menjen el szavazni. Franka Tibor 

független polgármesterjelölt

Ágoston, Labancz, Rózsás és Simoncsik 
polgármesterjelöltek magukban sem bíznak

Franka győzheti le Bókot
Mennyire bízik önmagában az a polgármesterjelölt, aki melles-

leg képviselőnek is indul? Rózsás Erika, Ágoston Ferenc, Labancz 
József és Simoncsik László, miközben polgármester akar lenni, 
aközben képviselőnek is jelölteti magát biztos, ami biztos alapon. 
Ha nem kellek főnöknek, akkor még mindig lehetek képviselő 
– mondhatják. De mit mond erre a választópolgár? Vajon megbíz-
hat a kettős jelöltekben? Vajon megbízhat a rátermettségükben, 
a tudásukban, a képzettségükben, és a vezetői képességükben, 
amikor ők sem bíznak eléggé saját magukban?

Nagy valószínűséggel kijelenthető, - hiszen ezt ők maguk is 
a kettős jelöltetésükkel bizonyítják - Rózsás, Ágoston, Labancz 
és Simoncsik nem kap annyi szavazatot, röviden, esélytelenek, 
egyikükből sem lesz polgármester. Akkor mire jó, amit csinálnak? 
Arra mindenképpen, hogy valamiféle gyülekezet, aztán vendég-
lői közönség, meg lakásukat tatarozó lakosok egy részét maguk 
mellé állítsák, és gyengítsék, sőt, megosszák a falut. Nem sérte-
getni akarom a jelölteket, kérem, ne vegyék annak, csak közlöm 
a tényeket. Tisztelettel kérem őket, ne engedjék magukban felül-
kerekedni az egyéni érdekeket, mert ezzel Kerepes összérdeké-
nek ártanak. Ugyanis, szavazatokat visznek el, amely szavazatok 
– mivel esélytelenek – elvesznek.

Bók Károlyt a jelöltek közül csak Franka Tibor tudja legyőzni, 
aki képviselőnek nem jelöltette magát, mert képességei, kapcso-
latai és közéleti munkássága alapján polgármesternek való. Fran-
ka nem folytat kétkulacsos politikát. Nyílt, őszinte, és határozott. 
Aki nem szereti őt, az alkalmassága miatt szavazzon rá. Aki le 
akarja váltani Bók Károlyt, annak pártállás, vallás és hovatarto-
zástól függetlenül Frankára kell szavaznia, különben Bók marad. 
Ne szalasszuk el Frankát. 

Ez a tét, tisztelt kerepesi honfitársaim! A többi kalandorság.
Dr. Barabás Gábor

nyugdíjas orvos
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Az elmúlt hetekben Kerepe-
sen, Szilasligeten, Széphegyen 
és a Hollandia telepen összesen 
12 alkalommal tartottunk fórumot. 
Az egybegyűltek előtt ismertettük 
programunkat, és feljegyeztük a 
választópolgárok kérdéseit, illetve 
tanácsait és ötleteit. Fontosnak 
tartottuk a nyilvánosságot, 
a párbeszédet, hiszen az 
emberek csalódottak, nem 
bíznak a jelenlegi önkor-
mányzatban, és már ma 
szoronganak a holnaptól. 
A lakosság gondjainak 
megbeszélése érdekében 
Franka Tibor és csapata 
házhoz is elment, sőt, üz-
letekben, a szórakozóhe-
lyeken, és a templomok 
előtt kérte az emberek vé-
leményét. Mindezzel azt is 
szeretnénk világossá tenni, hogy 
nyitottak, őszinték, és elszántak 
vagyunk, még akkor is, ha megvá-
lasztásunk esetén talán a legnehe-
zebb négy év elé nézünk. Néhány 
helyszín és lakossági vélemény:

Általános iskola előtti fóru-
mon az emberek tiltakoztak a 250 
milliós kölcsön azonnali elköltése 
ellen, követelték az iskola körüli 
problémák megoldását, kritizálták 

Bók Károly viselkedését, amíg ott 
lakott, kérték a telekadó visszafi-
zetését, az utak állapotára fizetett 
pénzük jóváírását.

Széphegyen a lakosság a 
Hegy utca burkolatát, a vízelve-
zetést, a buszjáratot és az évek 
óta beígért útjavításokat és csa-

tornázást követeli, sőt, állítja, ők 
Kerepes legmostohább település-
része.

Szilasligeten az emberek sze-
rint a párhuzamos utcákban min-
den olyan, mint 40 évvel ezelőtt 
volt, pedig Bók Károly megígért 
mindent: iskolabővítést, vízelve-
zetést, nyugdíjas otthont, játszó-
tereket, de ígéret maradt. A Hun-
garoring zaja elviselhetetlen, a 

közlekedés le-
hetetlen, az ál-
lomás környé-
ke siralmas. 
Tiltakoztak a 
szemetelések, 
a betörések 
ellen.

A Sólyom 
lakópark lakói 
nagyobb eső-
zések során 
életveszélyes 
h e l y z e t n e k 

vannak kitéve, akárcsak a Wéber 
Ede vizesárok helyén épült házak 
tulajdonosai. Elkeseredettek, nem 
hisznek senkinek, amíg a víz az 
úr. Nekik nem pereskedés kell, ha-
nem csapadékelvezetés és elég-
séges közlekedés.

A Szabadság út lakói nehez-
ményezték a temető kerítésének 
állapotát, az új lámpás csomópont 
körüli káoszt, a kisebbség visel-
kedését, a hivatal packázásait, 
az üzletsor kereskedői a mostoha 
körülményeket, a feleslegesen és 
rossz helyre költött pénzeket.

A Hollandia telepen élők állít-
ják olyan, mintha ők nem is Kere-
pesen laknának. Nem tudják kik a 
képviselők, őket soha nem kérdezi 
senki, ugyanakkor a Patak utca ál-
lapota és forgalma elviselhetetlen- 

nincs egyetlen szilárd 
burkolatú utcájuk sem, 
a főútra kihajtani életve-
szélyes. Sok a betörés, 
az utcai kötözködés, a 
zsófiai cigánylakosokkal 
nehéz együtt élni. 

A Mező utca és a 
Patkó környékén lakók 
kifogásolják, hogy felé-
jük, noha a falu legré-
gebbi részén élnek, nem 
történik semmi. Róluk is 
teljesen megfeledkez-

tek. A busz és a HÉV közlekedés 
nincs megszervezve, az utcák jár-
hatatlanok, a patakmeder tele van 
szeméttel.

A hosszú évek óta fennálló 
problémák közül csak néhányat 
említettünk, amelyek joggal kese-
rítik meg a kerepesiek életét. Nem 
lesz könnyű az óriási lemaradást 
behozni, de ha minden marad a 
régiben, akkor már esély sem lesz 
rá. Ami biztató? Az emberek még 
mindig hajlandóak áldozni az ál-
datlan állapotok megszüntetésére. 
Még nem adták fel, bíznak egy-
másban, bíznak az összefogás-
ban, bíznak az új testületben. Sok 
pénzt senki sem ígérhet, hiszen 
több százmillió a tartozás, de fele-
lősséget, törődést, szervezést és 
közös erőt igen. 

Ehhez az új mérkőzéshez 
azonban új csapat kell!

Franka és csapata utcára mentek...
Köszönjük a részvételt és a tanácsokat

Szilasliget

Széphegy

Kerepes

1. Nyitott hivatal. Mindennap fogadónap egyben. A választó- 
 polgárt nem elküldeni kell, hanem szolgálni.
2. A jelenlegi testület által megkezdett út és vízelvezető árkok  
 minél korábbi befejezése a kijelölt utcákban. Sürgetjük noha  
 nem értünk egyet a kampányutak gyors szakszerűtlen és drá- 
 ga kivitelezésével, Bók Károly ezzel nem nyerhet választást.
3. Megválasztásunk esetén, október 30-án, Falugyűlésen számo- 
 lunk be, mit örököltünk, milyen a hivatal anyagi helyzete, eset- 
 leg milyen visszaélésekre derült fény. Évente 6 falugyűlést  
 tartunk.
4. Megkezdjük a kerepesi és szilasi utcák vízelvezetésének  
 kiépítését, az utak egyengetését, és minimum zúzott kővel  
 való burkolását. Nem lesz kátyú!
5. Megkezdjük a Sólyom és a Wéber parkok vízelvezetésének  
 kiépítését. A helyzet drámai, nagyobb esőzések során életve- 
 szélyes. A munkába a lakosságot is bevonjuk.
6. Széphegyen járhatóvá tesszük a Hegy utcát a HÉV állomásig.  
 Ezt követően a Szőlő utca gyalogosforgalmát, valamint a Mező  
 utcát, és a Magtár tér környékét.
7. Létrehozzuk a betonüzemet, ahol a járda-, és vizesárok  
 lapokat legyárjuk. A hivatal üzemében az aktív korú mun- 
 kanélkülieket foglalkoztatjuk. A 25-40 fős alakulat első számú  
 feladata az általa gyártott lapokból vizesárok, járda és út- 
 padka építése, reményeink szerint hosszú éveken át. Egész  
 Kerepesen úrrá leszünk a víz- és a tankcsapdák felett!
8. A kerepesi és a szilasligeti HÉV állomásokon lépcsőket,  
 kapaszkodókat építünk, hogy az emberek ne csúszkáljanak,  
 és bukdácsoljanak. Új kerítést építünk a temető köré, kialakít- 
 juk az urnafalat.
9. A Hársfa utcai lépcsőfeljárót azonnal járhatóvá tesszük.  
 A Tölgyfa utcai orvosi rendelőt felújítjuk, a rendelés rendjét  
 helyreállítjuk.
10. Eltöröljük az 500 forintos szemétdíj emelést. Szelektív hulla- 
 dékgyűjtést teremtünk, óriás konténereket helyezünk ki a köz- 
 ség több pontjára. Büntetni kívánjuk a falopást, a kábelége- 
 tést, a szemetelést. Az illetékes szervekkel történt egyeztetés  
 után körzeti rendőrt foglalkoztatunk.
11. Meghírdetjük az Élhető település akciót, melynek során anya- 
 gilag is támogatjuk a községért tevékenykedőket. Felkaroljuk  
 a Hollandia telepet.
12. A szilasi nyugdíjasok kezelésébe adjuk a szilasi közösségi  
 házat. Taglétszámuk és tevékenységük alapján állapítjuk meg,  
 és emeljük a civil szerveződések évi anyagi támogatását.  
 Mindenben segítjük a nyugdíjasokat és a gyerekeket. (Játszó- 
 tér, sportkörök, kirándulások, stb.) Támogatjuk egyházainkat.
13. A Gyár utcában a cigány lakosok bevonásával gyalogos  
 feljárót építünk, és az utat rendbe tesszük. Helyreállítjuk az  
 iskola tekintélyét.
14. A települést érintő beruházások kivitelezésében előnyt  
 élveznek a kerepesi vállalkozók. Amint nyugdíjasok nélkül  
 nincsen múltunk,  gyerekek nélkül nincsen jövőnk, úgy vállal- 
 kozók nélkül nincsen jelenünk.

Ezek az első, és legfontosabb lépések, nem tűrnek halasz-
tást. Kerepes nem lehet Balkán! Ha minket választ, tiszta 

szívvel, józan ésszel, kerepesi lelkülettel végrehajtjuk. Ad-
jon esélyt Franka Tibornak és csapatának.

Nem nyavalyogni, cselekedni kell!

Ami nem lehet pénzkérdés! 
Amin azonnal változtatunk!

Az önkormányzati választás 
kampánya során többször szem-
besültünk azzal, hogy a kerepesi 
és szilasligeti lakosság mennyire 
eltérően látja településünk hely-
zetét. Kerepes pillanatnyilag nem 
egy egység, hanem két egymás 
mellett létező – szinte minden té-
ren egymásra utalt – településrész. 
Ezt a kettősséget földrajzi értelem-
ben az okozza, hogy a HÉV-vonal 
kettészeli a községet, elválasztva 
egymástól a két településrészt. 

A súlyosabb problémát a két te-
lepülés népesedési viszonyainak 
különbözősége, és az ebből fakadó 
demográfiai folyamatok okozzák.

Szilasligeten a lakóparkokba be-
települt fiatal házasok, kisgyerme-
kes családok miatt a gyermekekkel, 
kismamákkal, nagycsaládokkal ös-

szefüggő szociális, igazgatási, és 
ellátási feladatok kerültek túlsúlyba. 
A védőnői szolgálat működési fel-
tételeinek javítása, bölcsőde meg-
alapítása, az óvodai férőhelyek 
számának növelése, játszóterek 
építése és – erről sem szabad hall-
gatnunk, mert az óvodás gyermek 
megnő, és iskoláskorú lesz – az 
alsó tagozatos iskola visszaállítása 
lesz a legégetőbb feladata a tele-
pülés vezetőinek. 

Kerepesen ezzel ellentétben 
– sajnálatos módon – a nyugdíjas 
korúak aránya növekszik a népes-
ségen belül. Közülük sokan ma-
radnak egyedül idős korukra, mert 
gyermekeik, unokáik a fővárosban, 
más településen, rosszabb eset-
ben – a miniszterelnök tanácsát 
megfogadva – külföldön élnek és 

próbálnak boldogulni. Így Kere-
pesen az időskorúak napközbeni 
ellátására, gondozására, a házi 
segítségnyújtás- étkeztetés meg-
szervezésére kell fokozott figyel-
met fordítani. Ez csak egy példa, 
de számos más szakterületről so-
rakoztathatnánk fel hasonlóakat.

Olyan megoldást kellett keres-
nünk, ami nem kerül pénzbe, vagy 
csak nagyon kevésbe, mégis ké-
pes biztosítani azt, hogy a két tele-
pülésrész jól tudjon egymás mel-
lett élni, együttműködni, és a saját 
maga választotta úton fejlődni. 

Az önkormányzati törvény (Ötv.) 
lehetővé teszi, hogy a képviselő-
testület a települések viszonylag 
önálló közösséget alkotó részei 
számára, sajátos problémáik meg-
oldására és érdekeik képviseleté-

re településrészi önkormányzatot 
alakíthasson. A településrészi 
önkormányzat lényegében egy 
földrajzi alapon szerveződő bi-
zottság, amely a településrészt is 
érintő önkormányzati ügyekben 
kezdeményezési, javaslattételi és 
véleményezési jogkörrel van fel-
ruházva. A településrészt érintő 
ügyekben, a részönkormányzat 
testületét döntési jogkör is meg-
illeti. További lehetőség, hogy a 
képviselő-testület egyes – egyéb-
ként is átruházható – hatásköreit 
a részönkormányzat testületére 
ruházza. A képviselő-testület az 
önkormányzat éves költségvetés-
ében anyagi eszközöket is átadhat 
a részönkormányzat testületének.

A részönkormányzat alakításá-
nak feltétele a lakossági kezdemé-

nyezés. A részönkormányzatnak 
tagjai a településrészről megvá-
lasztott önkormányzati képviselők, 
és más állampolgárok, vezetője 
csak önkormányzati képviselő le-
het. A részönkormányzat ügyviteli 
feladatait a Polgármesteri Hivatal 
látja el, de lehetőség van arra is, 
hogy a képviselő testület kirendelt-
séget hozzon létre a településré-
szen, ami részt vesz a lakosság 
ügyeinek intézésében, mint ügy-
félszolgálati iroda.

Az elhelyezés és működtetés 
többletköltségeit a Szilasligeten 
élő több mint ötezer lakos ér-
dekében vállalni kell.

A megvalósítás érdekében ok-
tóber elsején kérjük támogató sza-
vazatukat!

Franka

Mini hivatalt nyithatunk  Kerepesen és Szilasligeten
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 • gyógyforrásra épített strand és gyógyhely Kerepesen
 • a Csipkai tanya előtti tó duzzasztása, és vízimalom működtetése
 • szabadidő park kialakítása a helyi vállalkozók bevonásával
 • betonüzem létesítése
 • utak burkolása, járdák kialakítása, vízelvezetés
 • nyugdíjas ház építése Szilasligeten
 • iskola felújítása Kerepesen
 • iskola bővítése Szilasligeten
 • óvodai központ létrehozása Kerepesen
 • faluközpont Szilasligeten
 • wellnes központ Szilasligeten ( a faluközpont helyén)
 • buszjárat beindítása Széphegyen

Nos, ezek a legfontosabb és leglátványosabb ígéretek! Jószerével egyiket sem látni, mert egyik sem valósult 
meg. Mi valósult meg helyettük?

• Tóth Lajos polgármestersége idején megindult az átgondolatlan lakópark építés a Sólyom és a Wé-
ber Ede utcában. Egyesek eladták a földjeiket, majd kivágták a növényzetet, és a betemetett vízelvezetőárkok 
helyen lakóparkot építettek. Az ott élők öt éve várnak útra, csapadékvíz elvezetésre, miközben a helyzet életve-
szélyessé vált. Pereskedés van, megoldás nincs.

• Bók Károlyék folytatták Tóthék átgondolatlan tevékenységét, sőt, gyanús körülmények között meg-
építettek még egy lakóparkot a szilasi Hév állomás közelében. Tették azon a helyen, ahová nyugdíjas házat 
ígértek. Közben eladták az alatta lévő területet is, ahová újabb emeletes házakat szeretnének. (Tiltakozásunk 
eddig meghiúsította.)

• Bókék testületi döntés alapján kivetették a telekadót, majd ugyanaz a testület kénytelen volt visszavon-
ni, nagyon helyesen.

• Bezárták a szilasi iskolát, helyén óvodát létesítettek.
• Közben a 800 férőhelyes kerepesi iskolába már csak 292 gyerek jár, mert az iskola híre elriasztja a 

szülőket. Az iskola évente 70 milliós veszteséget okoz.
• 2003-ban Bók, Rózsás, Palotai, Ágoston, meg a többiek egyöntetű támogatása mellett felvett 100 

millió forint hitelt azért, hogy minél olcsóbban felvásárolják a rájuk szavazó állampolgárok szilasi földjeit, ahol 
faluközpontot képzeltek el. A telektulajdonosokat azzal fenyegették, ha nem adják el földjüket, akkor kisajátítják. 
Ugyanerre a célra felvettek még újabb 250 millió hitelt, ráadásul rossz hitelkonstrukció mellett, amelyben Ró-
zsás Erikának, Palotai Lászlónak, Trembeczki Györgynek és Gombkötő Róbertnek döntő szerepe volt.

• Miután az állampolgárok rájöttek, azok akarják olcsón megkaparintani a földjeiket, akikre szavaztak, 
felverték a telekárakat.

• Közben a faluközpont terve meghiúsult, a népszavazás érvénytelen volt, hát bedobták a Wellnes köz-
pont gondolatát. Ezekről a lépésekről, a faluközpont hasznáról a lakosságot nem tájékozatták, ezért Labancz 
Józsefék a népszavazást nem kellő megfontoltsággal kezdeményezték, hibát követtek el.

• Megbukott a Wellnes központ is, miközben a 250  milliós hitel kamatai ketyegtek. A testület úgy döntött, 
azonnal vissza kell fizetni (ezt kellett volna), aztán ugyanaz a testület leszavazta önmagát, és úgy döntött, a 
választások előtt utakat meg tájházat építenek belőle.

• Időközben a testület néhány tagja rájött, amit Bókkal együtt addig műveltek ellenszenvet szül, ezért 
Bók ellenzékévé váltak. Amit annak idején megszavaztak, azt később elvetették, tévedni emberi dolog. Azzal 
védekeztek, hogy Bók őket is becsapta, vagyis Rózsást, Palotait, meg Erhardtot. Sovány indoklás. Közben 
megalakult a Pátria Egyesület, amely az ellenzékiséget képviselte, csakhogy Sinkó László leköszönő elnök sze-
rint nem összefogást hirdettek, hanem Labanczék ellenségképet kerestek. Abban volt egység, kit kell támadni. 
(Lásd: Sinkó elnöki beszámolója.)

• Állandósultak a testületen belüli ellentétek, megindult a vádaskodás, a feljelentés, a ki, mikor, kivel és 
hol üzletelt, ki vett lakást és hányat, ki épített saját házat, és miből, ki vált el kitől, ki szült gyereket, kit hol kell 
lejáratni.

• Folytatódtak a perek. Per a Sólyom lakópark kivitelezőjével, per az Adonyi rossz utak ügyében, per a 
szemétszállítás ügyében. Eredmény? Nincs út, nincs vizesárok, többe kerül a szemétszállítás. Közmeghallga-
tás például 2005-ben nem volt. A lakosság keveset tud. 

Persze arról is tájékoztatni kell, ami megvalósult. Nos, bővítették a Wéber Ede utcai óvodát, megépült 7-8 
utca szilárd burkolata, és készült csatornázás, valamint megtörtént a szilasi iskola átalakítása. Létrejött a ne-
velési tanácsadó, és készült csapadékvíz elvezetési terv. Mindez dicséretes, de az általános véleményen és 
hangulaton keveset változtat. Annyira keveset, mint amilyen csekély mértékben változott Kerepes összképe az 
elmúlt 4 évben.

Miért alkalmatlan Bók Károly és testülete?
Kerepes az Ígéret földje helyett a keserűség völgye lett.

Cifra palota

A képen látható épület az elmúlt esztendőkben készült, és jól 
illeszkedik Gödöllő elit negyedének puccos villái közé a Valkó felé 
vezető út bal oldalán. Igaz, a kerítése még nem készült el teljesen, 
de az igényesség, a drágaság így is nyomon követhető: kovácsolt-
vas korlátok, tágas helyiségek, görög timpanon. A gödöllői Rózsa-
dombon az ilyen paloták darabját 40-50 millió forint körül árulják, 
akármilyen földi halandó nem juthat hozzá. Bizonyára, akik építet-
ték nagyon sokat dolgoztak, és nagyon sokat tettek le a gyógyítás, 
meg Kerepes asztalára, és most megérdemelten büszkék rá.
A lakónyilvántartás adatai szerint a cifra palotában Bók Károly pol-
gármester élettársa, a szilasligeti orvos, dr. Orosz Orsolya és közös 
gyermekük van bejelentve. Gratulálunk!

Azért kell leváltani Bók Károlyt, Rózsás Erikát, Erhardt Csabát, Nyúl Tibort, 
Palotai Lászlót, Rozsnyai Lászlót, Trembeczki Györgyöt és a többieket, mert 
noha mindent megtettek, és jót akartak, a végrehajtás meghaladta erejüket, 
kikezdte összefogásukat, és napjainkra hiteltelenné tette a munkájukat és 
viselkedésüket. Nem a jóindulatukkal,  nem az akaratukkal, hanem az alkal-
massággal és az egyéni érdekekkel van baj.
Nézzük az Ígéret földjét, mit ígértek Bók Károlyék:

Kerepes kultúrális, egyészségügyi és társadalmi tatarozásra szorul... 

Bók Károlyt az elmúlt eszten-
dőkben kikezdte a polgármesteri 
gőg, akár mosógépet a vízkő. For-
dulatszáma lecsökkent, ígéretei 
elszálltak az éterbe, míg képvi-
selői csapatának harmada elle-
ne fordult. (Igaz, Rózsás, Palotai 
elsősorban azért, hogy a helyébe 
léphessenek.) Most Bók Károlyról 
elmondhatjuk, a király meztelen. 
Rosszul értelmezte és használta 
a polgármesteri címet. Persze, te-
hette, mert Rózsásék 
először mindenben 
mellette voksoltak, 
aztán mindenben 
ellene, de sohasem 
szálltak vele szem-
be igazán. Rózsás, 
Palotai meg Erhardt 
csak nyavalyogtak, 
mellébeszéltek, de 
kiállni gyávák voltak 
és képzetlenek.

Bóknak ez ked-
vezett, hiszen úgy 
siklott át emberen, 
rendeleten, igazta-
lan helyzeten, mint 
kés a vajszeleten. 
Elveszítette önkont-
rollját, elveszítette 
józan ítélőképességét, gondolko-
dását pedig meghaladta az idő. 
Emlékeznek rá, amikor ott topor-
gott Gödöllőn Gyurcsány Ferenc 
mögött, noha független polgár-
mesternek tartotta magát, és most 
is úgy indul. Ugyanakkor a szüreti 
mulatságon az iskolaudvarban 
ott hajlongott az MSZP-s ország-
gyűlési képviselőnő előtt. De ott 
hajlongott Rózsás Erika is. Lehet, 
hogy Rózsás Bók embere? Úgy 
beszélgettek egymással, mintha 

nem is ellenfelek lennének. Nekik 
igazán egyetlen induló, Franka 
Tibor az ellenfelük. Félnek is tőle, 
ezért aztán vádolják, támadják, 
sőt ijesztgetnek vele. Az biztos, 
ha Franka győz, akkor Bókról, 
meg Rózsásról azonnal kiderül, 
ők mennyit értek. Ha a jobboldali 
és keresztény szavazók elmennek 
voksolni, akkor Bókéknak végük. 
Gőggel, mellébeszéléssel, tehe-
tetlenséggel amortizálódtak.

Ugyanakkor Bók nem csak pol-
gármesterként vált hiteltelenné, 
hanem sokak szemében magán-
emberként is, már ami szűken vett 
családi életét, és annak változá-
sait illeti. Nem lehet kis feladat, 
közelítve a nyugdíjhoz, apának, 
nagyapának, és ismét kisgyerme-
kes családapának lenni. Van, és 
volt gondja elég. Csoda, ha a pol-
gármesterségre csak annyi jutott, 
amennyi…

Kitelt az ideje.

Bók függetlenül –  
Gyurcsány mögött



4  KEREPES, SZÉPHEGY, SZILASLIGET

SZABAD VÉLEMÉNY • 2006. SZEPTEMBER

Olvasói levelek. - Írjon Ön is!

Alulírott Kesziné Ángyási Móni-
ka azzal a kéréssel fordulok Bók 
Károly polgármesterhez, hogy se-
gítségét kérjem. Gondolom, Ön is 
tájékozódott a Sólyomligeti lakó-
park vízelvezető rendszerével kap-
csolatosan. Az idei nyár folyamán 
ötször öntött el minket a víz, ami a 
mögöttünk lévő szőlődombról fo-
lyik le, és a vízelvezető rendszer 
hiánya miatt a mi telkünkön 
kényszerül átfolyni, amivel 
borzasztó károkat okoz. 

Mi már mindenkihez for-
dultunk (jegyző asszony, 
alpolgármester úr, Oláh Já-
nos, Romány Zoltán, Víz-
ügyi hatóság stb.) de sajnos 
nem történik semmi. Kér-
ném Önt, hogy az ügyben 
intézkedni szíveskedjék, 
mert a víz a házunkban je-
lentős, szemmel látható ál-
lapotromlást okoz. Mivel a 
ház egy feltöltött talajra épült, és 
folyamatosan süllyed, az a nagy 
mennyiségű víz, ami idén folyt alá, 
annyit rontott a ház alapján, hogy 
a falakon lévő repedések nagy-
sága centiméterben mérhető. Ez 
ügyben már építésügyi szakértő 
is megvizsgálta a házat. A Vízügyi 
Hatósághoz írt levelemre is azt a 
választ kaptam, hogy a vízelveze-
tő rendszer megépítése egyértel-
műen Önkormányzati feladat, és 
már a lakópark megépítése előtt 
meg kellett volna építeni. Mi már 
5 éve itt lakunk, de azóta semmi 
nem történik, minden csapadék le-
esésekor rettegünk. A lakópark út-
hálózatáról már nem is beszélve, 
hogy amikor esik az eső, az ember 
a saját lakásáig nem tud eljutni. 

Javaslom Önnek, hogy egy 
esős időben legyen kedves ide ki-
fáradni, és megnézni, hogy nekünk 

mit kell itt nap, mint nap átélnünk. 
Kérném Önt, hogy a vízelvezető 

rendszer megépítésével kapcsola-
tosan kötelezettségüknek legye-
nek szívesek eleget tenni.

Megértését köszönöm, Kesziné 
Ángyási Mónika, Sólyom lakópark 
Lomb utca

A hivatal, a polgármester nem 
tett eleget a lakóparkiak követelé-

sének immár hatodik esztendeje. 
Sok fiatal házaspár összegyűjtött 
pénze, szülői támogatása és banki 
hitele értéktelenedik tovább. Az alig 
néhány esztendős lakópark egyre 
több kerítésén díszeleg a tábla: EL-
ADÓ! Az önkormányzat szerint a 
beruházó, a tervező és a kivitelező 
a hibás. Lehet, de akkor Tóth La-
jos, később Bók Károly miért aka-
dályozta meg, hogy vizesárokban 
építsenek házakat, és hozzák lehe-
tetlen helyzetbe az ide költözőket? 
Perbe fogták a beruházó Rozentál 
Józsefet, a tervező Lőrincz Istvánt, 
és a kivitelező Pataki Zsoltot, de 
ettől a víz nem állt meg. Ha jön az 
eső, a Sólyom lakóparkiak rohan-
nak haza vödröt, seprűt, lapátot ra-
gadnak és küzdenek az árral.

Kesziné házát belülről kikezdték 
a repedések. A gyerekszoba ajta-
ja nem csukódik, az alap süllyed, 

a falak rései nőnek. Az utcákban 
sem jobb a helyzet: tankcsapdák, 
lyukak és pusztulás. Volt, aki önerő-
ből és saját pénzéből vízelvezető 
árkot épített, mire az önkormányzat 
büntetéssel fenyegette, holott okle-
velet kell volna kapnia. Az itt élőket 
nagyon becsapták, és sorsukra 
hagyták. Mit tett négy esztendő alatt 
Bók Károly, meg a 13 fős testület? 
Semmit. Az nem válasz, hogy folyik 
a per, mert közben folyik a víz is.

Franka Tibor polgármesterjelölt 
fórumára a lakótelepi utca sarkára 
meghívták szeptember 8-án Bók 
Károlyt, és a többi jelöltet, Rózsás 
Erikát, Ágoston Ferencet, Simon-
csik Lászlót és Labancz Józsefet. 
Bók helyett Gombkötő Róbert jött, 
mert a polgármester úr Spanyol-
országba utazott. Gombkötő egy 
papírról olvasta fel a hivatal állás-
pontját. Magyarázkodás tettek he-
lyett. Aztán Labancz József zseb-
re tett kézzel csak annyit mondott 
az egyik aggódó fiatalasszonynak: 
Aranyos bogaram. A hölgy kikérte 

magának a kocsmai visel-
kedést. Rózsás Erika, aki 
képviselőként felel az elmúlt 
négy évért négy összete-
vőről beszélt, – amit meg 
kellett volna már tárgyalni, 
és most megint – de senki, 
talán ő maga sem értette, 
mire akart kilyukadni. Arra, 
hogy miért nem tett vala-
mit, nem tudott válaszolni. 
Simoncsik Lászlónak pedig 
még ennyi mondanivalója 
sem volt, beült a kocsijába, 

és otthagyta a fórumot.
Franka Tibor kijelentette: élet-

veszélyes és emberhez méltatlan 
helyzetben nem lehet a perek, 
azaz az idők végezetéig várni. 
Megválasztása esetén Franka 
Tior a lakossággal közösen azon-
nal megkezdi a Lomb utca fölötti 
és a házak előtti vízelvezető árkok 
kiépítését. Nem létezik olyan tör-
vény, és olyan pereskedés, amely 
évekre felfüggesztheti legalább az 
állagmegóvást – mondta Franka 
Tibor. A tehetetlen, a marakodó 
és a papírtologató testületet Bók 
Károllyal az élen új csapatnak kell 
felváltania, ha a lakosság is úgy 
akarja. Ilyen egyszerű!

Markológép, ásó, lapát, sóder, 
cement és összefogás. Ezt köve-
tően nem csak a perek folynak to-
vább, de az életveszélyt okozó víz 
is, veszélytelenül.

Kerepes Nagyközség Juhász 
Gyula utcájában évtizedek óta 
problémát jelentettek a rossz út-
viszonyok. 2005 nyarán a Katona 
József utcától a Hold utcáig ter-
jedően összefogtunk és önerőből 
feltöltöttük ezt az útszakaszt, és 
egy réteg burkolatot kapott. Az 
utca szintje 40 cm-től 150 cm-ig 
lett megemelve, és egy mély gö-
dör eltűnt. A szervezést Kupás 
Deák Árpád fiam végezte.

A költségek igen magasak voltak, 
ezért kértem, hogy a kommunális 
adó befizetése alól méltányossági 
alapon eltekinteni szíveskedjenek. 
(12.000.- Ft/év.) Az útszakasz költ-
sége (feketén) csak előttünk kb. 
250.000 forint volt. Fotókat is készí-
tettünk, melyet beküldtünk Önök-
nek. Egy év telt el, erre az volt a 
válasz, hogy készíttessünk kereseti 
kimutatást, és hogy megélhetésünk 
veszélyeztetve van-e.

Toljuk csak a papírokat. Nem va-
gyunk hajlandóak egy főre vetített 
kimutatásokat gyártatni, ha egy év 
alatt nem kapunk tisztességes vá-
laszt. Hát igen, össze kellett spórol-
ni ezt az összeget, vagy esetleg fel 
kellett volna vennünk a Le stílust. 
Éppen pihenésre is lehetett volna 
költeni ezen összeget. Az önkor-
mányzathoz hány olyan ember for-
dult segélyért, aki nem is szorult rá? 
Már több ízben feltöltöttük az utcát, 
hogy járhatóvá váljon, és sosem 
kértünk semmilyen támogatást. Ta-
lán be kellett volna nyújtanunk au-
tójavíttatási számláinkat???

Most ismét kiküldték a csekket 
– 2006. augusztusában – bünte-
téssel együtt. Hát nem érdekes, 
hogy ennyi pénzt ráköltöttünk, 
csak levelezgetünk, és ez a vá-
lasz. Egyébként nem vagyunk 
nagy fizetéssel megáldva, de úgy 

gondoltuk, hogy majd kevesebbet 
fogunk költeni autójavításra. Ezt 
az összeget elő kellett teremteni, 
és ezek után tulajdonképpen 10 
évig nem kellene kommunális adót 
fizetnünk. Ismételten csatolom a 
tavaly készült fotókat, és most, 
2006. augusztusában egy újabb 
esőzés utáni útviszony állapotot.

Javaslom, hogy mivel ismét 
„szép” állapotban van utcánk, más 
költsön rá legalább ugyanennyit. 
Ismételten kérem a 2005. év adó 
befizetésétől méltányossági ala-
pon eltekinteni szíveskedjenek.

2006. augusztus 26. Kupás 
Deák Józsefné

Hajmeresztő történet, és saj-
nos nem egyedi. Kupás Deákék 
keresik az igazukat, hiszen ös-
szefogtak, dolgoztak, pénzt köl-
töttek, a hivatal követelése viszont 
egyértelmű. Az ilyen viselkedés a 
maradék akaratot is kiöli az em-
berekből, és úrrá lesz rajtuk jogo-
san a közömbösség. Aki többet és 
jobbat akar, azt megfelelő tárgya-
lások és egyezségek kötése után 
támogatni kell.

Életveszély a Sólyom lakóparkban

Perben-vizben
Bók Károly polgármester úr
Oláh János mérnök úr
Tájékoztatásul: Franka Tibor

 Kerepes-Széphegy-Szilasliget 
 független közéleti lapja

 Megjelenteti
a Két Faluért Egyesület
 Szerkesztőség címe:
2144 Kerepes, Rét utca 51.
 Telefon:
06/30 330-1670
06/30 332-7457
 Főszerkesztő: Franka Tibor
 Tördelés: Szekeres Róbert
 Hirdetésfelvétel és kéziratok 
leadása a szerkesztőség címén.
 E-mail: gorgenyi@citromail.hu
 Készült az Edit Nyomdában.
http://www.szabadvelemeny.atw.hu/
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Az önkormányzati választások 
kampánya során Franka Tibor 
polgármester-jelölt ellenfelei nagy 
előszeretettel emlegetik a Patkó 
Csárda tulajdonosát, Ferenczi La-
jos urat úgy, mint a Franka-csapat 
tagját, és támogatóját. Mi ebből az 
igazság? Semmi. 

A Két Faluért Egyesületnek, a 
Fidesz kerepesi csoportjának, és 
Franka Tibornak semmilyen kap-
csolata nincsen Ferenczi Lajossal. 

Igaz, tavaly, az Egyesület alakí-
tásakor Ferenczi úr még velünk 
volt, sőt, néhány alkalommal ő is 
támogatta a Szabad Vélemény 
című újság megjelenését, (ugyan-
annyival, mint a többi- jelenlegi tá-
mogatóink is), de május végén egy 
viharos egyesületi ülés után meg-
váltunk egymástól, azóta semmi 
közünk nincs sem hozzá, sem 
az ő tevékenységeihez. Ferenczi 
Lajos valószínűleg más polgár-

mester-jelöltet támogat. Mi persze 
nem állítjuk, hogy például Bókot, 
Labanczot vagy Rózsás Erikát tá-
mogatja, de hogy Frankát nem, az 
biztos. Aki mást állít, az hazudik!

Ezúton kérjük, és követeljük, 
hogy Franka Tibor ellenfelei kímél-
jenek bennünket a hamis csúszta-
tásoktól, és az igaztalan vádaktól. 
Őket minősíti, hogy az éj leple alatt 
gyalázkodó plakátokat gyártanak 
és ragasztanak Frankáról. Úgy 

gondolják, hogy ezzel a saját mal-
mukra hajtják a vizet? Szerintem 
inkább ellenérzést, mint szimpátiát 
kelt az effajta viselkedés.

Micsoda végtelen kishitűség, 
gyűlölet, düh, és irigység munkál-
hat abban az emberben, aki képes 
ilyesmire. Ebbéli indulatait jóra is 
használhatná, talán akkor több 
esélye lenne. 

Görgényi Erzsébet
Két Faluért Egyesület elnöke

Ferenczi Lajos nem a mi polgármester-jelöltünket támogatja
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Nem kívánok a település lelki-
ismereteként szerepelni, de a te-
lepülésen harminc éven keresztül 
végzett munkám, amely mindig 
kapcsolódott a lakossághoz, talán 
ad annyi jogot, hogy megint szól-
jak Önökhöz.

Településünk életében rövid 
időn belül nagyon fontos ese-
mény történik: az önkormányzati 
választások. Sajnos községünk 
anyagi helyzete nem jó, az állami 
támogatások mértéke csökken, 
és bizonytalan - bárki is lesz az új 
polgármester és az új önkormány-
zati képviselőtestület tagja -, hogy 
csodát tudnak tenni. Mégse mind-
egy, hogy kiket bízunk meg ebben 
a nehéz helyzetben a település 
vezetésével.

A mostani vezetés sem volt kön-
nyű helyzetben, de az embereket 
elsősorban nem az háborította fel, 
hogy kevés hasznosat tettek, ha-
nem az (joggal), hogy több olyan 
beruházás történt, ami elsődlege-
sen nem a község érdekét szolgál-
ta. Erre a képviselők egy részének 
azon véleménye nem elfogadható, 
miszerint félrevezették őket. Aki 
vállalkozik a település vezetésére, 
polgármesternek vagy képviselő-
nek, az legyen képes felkészült-
ségben és emberi adottságban 
a durva csúsztatásokat, gyanús 
ügyeket észrevenni, és nem csak 
ímmel-ámmal tenni ellene, hanem 
felvállalva a sokszor hátrányok-
kal járó fellépést a károkozókkal 
szemben.

Helyi választásokba lehetőleg 
nem szabad belevinni a politikát, 
amit a liberál-álszocialista csoport 
elkezdett az ismert, és tőlük meg-
szokott forgatókönyv szerint.

Az országgyűlési választások 
előtt a Szabad Vélemény újságban 

azt írtam: „Mindenkit arra kérek, 
menjen el szavazni, ne mástól vár-
ja a megoldást, és a józan eszére 
hallgasson az „x” jel elhelyezése-
kor, bízva abban, hogy országunk 
visszakapaszkodik az őt megillető 
helyre gazdaságilag és morálisan 
is”.

Sajnos nem ez történt. A válasz-
tók egyharmada nem ment el sza-
vazni. Másik harmada tudta, amit 
nem volt nehéz felismerni, hogy ha 
ez a klikk tovább marad hatalmon, 
az ország helyzete tovább romlik, 
de ezt nem tudta megakadályozni. 
A harmadik harmada érdekből, 
vagy félrevezetés miatt azokra 
szavazott, akik nem tudnak, de 
nem is akarnak az ország sorsával 
foglalkozni, csak saját, és klikkjük 
hasznát nézik. Remélem, ha ké-
sőn is, de az embereknek „kinyílt 
a szemük”, és látják, hogy ideoló-
giától függetlenül nem szabad se 
ország, se kisebb közösség veze-
tését azokra bízni, akiknek a haza- 
és nemzet szótól borsózik a hátuk, 
és a globalizáció nevében hosszú 
évtizedekre újra tovább rontják az 
ország helyzetét, ha a hatalom kö-
zelébe kerülnek.

Az előző ciklus faluvezetése is 
elég sok hibát vétett, de a mostani 
vezetésnek több döntése egyér-
telműen nem a település érdekét 
szolgálta, és ebben a testület, fő-
leg a ciklus elején, elég egységes 
volt.

Újra csak arra kérem Önöket, 
most már ne dőljenek be az eddig 
történt, és még várható irányított 
félrevezetéseknek, rágalmazá-
soknak. Az általunk elmondott 
dolgokat is kritikusan fogadják, ne 
felejtsék el a múlt történéseit, és 
átgondoltan, felelősen döntsenek.

Bokor Béla

Tisztelt kerepesi Válaszópolgárok!

Tavaly nyáron Rózsás Erika 
polgármesterjelölt és a kerepesi 
Fidesz találkoztak egymással. Az 
őszi önkormányzati választások-
kal kapcsolatban felvetődött, hogy 
Rózsás Erikát, mint polgármester-
jelöltet a helyi Fidesz csoport tá-
mogatná. A Fidesz nem zárkózott 
el, de feltételeket szabott, és kér-
déseket tett fel Rózsás Erikának, 
aki a HIT gyülekezetétől azonnal 
elhatárolódott(!), sőt az SZDSZ-től 
is, ezzel együtt liberálisnak vallotta 
magát, a nemzeti oldalt azonban 
Bók Károly leváltása érdekében 
sem vállalta fel. 

Mint ismeretes, a liberálisok 
azok, akik támogatják a HIT gyü-
lekezetét, az egyneműek (homo-
szexuálisok) házasságát, pártolják 
az enyhe drogfogyasztást és szű-
kíteni akarják a katolikus egyház 
magyarországi mozgásterét. 

Később, 2006. februárjában 
Szilasligeten a megépítendő lakó-
park elleni nyilvános vitafórumon 
Rózsás képviselőasszony nyilvá-
nosan is elhatárolódott a Fidesz-
től, és mint választott képviselő 
nem válaszolt a feltett kérdésekre, 
helyette kivonult a pártállás nélkül 
tiltakozó választópolgárok közül. 
Most, a választások előtt még-

is azt akarják a község tudatába 
sulykolni, hogy Rózsás Erika el-
lenzéki – tehát Fideszes.

Ez súlyos tévedés! A Fidesz 
jelöltek Franka Tibor polgármes-
terjelölt csapatát erősítik. Mások 
tehát, így Rózsás Erika, jogtalanul 
hivatkozik, illetve tetszeleg Fide-
szes színekben – a Fidesz ellen.

Fidesz csoport

Rózsás Erika, a Fidesz, 
meg a HIT gyülekezete

Sokan mondják, különösen a 
Sólyom, meg a Wéber lakópark 
miatt Tóth Lajos polgármester-
ként nem állta meg a helyét kel-
lőképpen. Nem volt elég erős és 
szigorú. Most képviselőnek indul, 
és hol? Rózsás Erika csapatában. 
Szerintünk rossz lóra tett megint, 
hiszen Tóth urat gyakran látni a 
katolikus templomban, ami ért-
hető, és dicséretes. De akkor mit 
keres egy olyan szellemiséggel 
illetett csapatban, amely a katoli-
kus vallással hadilábon áll?

Az ember neveltetésén, a val-
lásán soha sem emelkedhet felül.

Ugyancsak elhatárolódik a Fidesz helyi csoportja Simoncsik László 
polgármesterjelölttől, aki állítólag a Fideszre hivatkozva is gyűjtötte 
kopogtatócéduláit. Kaptunk ilyen jelzést az Erkel Ferenc utca 17-ből, 
az Alföldi utca 75-ből, és a Mező utca 35-ből is.

Ráadásul Simoncsik úr a kerepesi MSZP egyik oszlopos hölgy-
tagjával az oldalán tetszelgett Fidesz színekben.

A Fidesz kerepesi csoportja elhatárolódik ettől a viselkedéstől is.
Fidesz csoport

Simoncsik sem Fideszes

Tóth Lajos 
eltévedt

Rózsás Erika egyszemélyben 
polgármester és képviselőjelölt 
asszony évekkel ezelőtt nagyon 
helyesen, játszótérre adott be pá-
lyázatot, közösen a civil szerveze-
tével. Sínen volt a dolog, mert már 
a terveket is elkészítették, melynek 
Áfa vonzata meghaladta a 400 
ezer forintot. Közben hozzájárulá-
si problémák miatt a játszótér ügye 
kisiklott, a gyermekes szülők álmai 
kútba estek.

Igen ám, de Bók Károly elmon-
dása szerint, a 400 ezer forintos 
Áfát azért még be kellett fizetni. 
Rózsás Erika választási jelmonda-

ta így hangzik: „Feltárjuk, kidolgoz-
zuk, megoldjuk”. Nos, ebből csak 
annyi igaz, hogy Rózsás Erika 
úgy oldotta meg az Áfa befizetést, 
hogy a kerepesi képviselőtestü-
letnek könyörgött, fizesse már be 
az ő civil szervezete helyett, mert 
nekik erre nincsen pénzük. Végül 
a szakszerűségre bizalomra, meg 
az alázatosságra hivatkozó Ró-
zsás kérése meghallgatásra talált, 
és a kerepesi lakosság nevében a 
kerepesi lakosság pénzéből a ke-
repesi önkormányzat kifizette Ró-
zsásék tartozását. Ez van! Hol volt 
a felelősség, meg a szakmaiság? 

Hol volt, mikor a Rózsás Palotai 
kettős megszavazta annak a 100 
milliós hitelnek a felvételét, amely-
ből nyomott áron, és kisajátítási 
fenyegetéssel akarták felvásárol-
ni a szilasi telkeket. (Lásd Csősz 
Lajos írását.) Hol volt, amikor Pa-
lotai szorgalmazta az ingatlanadó 
bevezetését, meg a telekadó kive-
tését? Hol volt, amikor először a 
Szérűskertek beépítése ellen vol-
tak, majd pedig mellé álltak?

Amikor erről is beszélgettünk 
Barti Béla szilasi hentessel, meg 
Palotai László képviselőjelölt úrral, 
akkor Palotai azt mondta Fran-

ka Tibornak, mintegy válaszként, 
hogy szívesen gyűjtene a teme-
tésére, és nem hatódna meg, ha 
Franka alulról szagolná az ibo-
lyát, és aláírásokat gyűjtene, hogy 
Frankát ne engedjék a kerepesi 
temetőben elhantolni.

Szegény Palotai! Reméljük a 
Jóisten megbocsát neki. Addig 
is álljon itt Rózsás, meg Palotai 
néhány választási jelszava: „Bi-
zalom, szakértelem, tisztesség 
és alázatosság”. Hát, ezeket még 
tanulni kell.

Egyébként pedig, éljenek sokáig.
G.

Franka Tibor, a Két Faluért Egyesület és a Fidesz támogatását élvező, de független polgármesterjelölt 
ezúton kér elnézést azoktól, akiket a választási kampány során félreértés, vagy más információk  

birtokában ALAPTALANUL megsértett volna.
A vita, és a kötetlen beszélgetések során előfordulhatott az ilyesmi, de nem rossz szándékkal.

Rózsás Palotása, avagy Franka dögöljön meg!

Hivatali titkos információk 
szerint Kerepes tartozása jóval 
meghaladja a 400 millió forintot. 
Ugyanakkor a legutóbb felvett 250 
milliót is el akarja költeni a testü-
let még a választások előtt. Kam-
pányfogás? Lehet, de mi lesz az 
új testülettel? Mit örököl, hogyan 
tájékozódik? Legjobb volna, ha a 
250 millió érintetlenül hagynák.

Kerepes költségvetése évente 1 
milliárd 200 millió körül mozog. Eb-
ből 531 millió az állami támogatás, 
vagyis minden 100 forintból 50 fo-
rintot nekünk kell vállalni. Hogyan, 
ha óriási a tartozás? Ugyanakkor 
faluházat akarnak, tűzijátékot ren-
deznek, az orvosi rendelő lerob-
bant, a közlekedés lehetetlen, az 
iskola néptelenedik tovább.

Ha mindent összeadunk és ki-
vonunk, évente100 millió sem ma-
rad fejlesztésre. Ezen változtatni 
kell átcsoportosítással, szervezeti 
átalakítással, beruházások és vál-
lalkozások létesítésével. A 24-ik 
órában vagyunk, jószerével csak a 
remény maradt a kilábalásra. Meg 
egy új testület.

Adósság 
plusz  

250 millió

ÜVEGEZÉS

KULCSMÁSOLÁS
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Szilasliget, József A.u.12.

0-24 óráig

Bók Károly és testülete hiába 
kértük, másfél héttel a választá-
sok előtt megkezdte a reklám utak 
építését a Hollandia telepen, és a 
Juhász Gyula utcában. Miért csak 
most? Miért nem tavaly, vagy tava-
lyelőtt? Mert eddig fontosabb volt 
számukra egy szilasi wellness köz-
pont felépítése, mint a kerepesiek 

közlekedése. A 250 milliót telekvá-
sárlásra vették fel a banktól, de az 
kútba esett, hát gondolták, utakkal 
vesznek szavazatot a lakosságtól. 
Felelőtlen és szélhámos lépés, 
mert kapkodás, átgondolatlanság, 
és a hatalom megtartása jellem-
zi. A lakosság semmit sem tud a 
döntés hátteréről, a nyertes pályá-

zóról, a szerződés aláírásáról, a 
250 millió tételszerű elköltéséről. 
Ha nem a hatalmat akarják, akkor 
miért nem várták meg a választás 
eredményét? Az új utakat az új 
testület is megépíti, ne legyen két-
ségük. Kétségük Bókék tisztessé-
ge felől legyen.

A bukáshoz vezető út

Kampány
kocsmában

A kerepesi Ring kocsmába várt 
mindenkit koccintgatós beszél-
getésre a szilasligeti kocsmáros, 
Labancz József. Érthető, Labancz 
a megszokott környezetben érzi 
jól magát, mégis furcsa, ha a vá-
lasztásokat egy polgármester-és 
képviselőjelölt is egyben, kocsmai 
szintre helyezi le. Az is elgondol-
kodtató, hogy a szilasi teleház 
meg Labancz kocsmájának a pad-
lásán „üzemel”, ahová sok fiatal is 
feljár. Sőt, ezek a tinik ragasztot-
ták faluszerte a kocsmáros – tele-
ház-vezető arcképes plakátjait a 
villanykarókra. Kínos lehet, hogy 
Labancz úr támogatóját, egy má-
sik kocsmárost meg a Népszava 
újságban lehetett látni, amint kö-
vet tart a kezében a megostromolt 
TV székház előtt. Labancz úr! Ki 
a szélsőséges? Ki a kirekesztő? 
Vigyázzon, mert megbélyegzik! 
Erről is szót ejtett a kocsmákban? 
Erről is ragasztat plakátot a tinik-
kel, meg Liptay Gáborral a villany-
oszlopokra? Ejnye…
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Munkatársakat várunk
Mint már többször megírtuk, hal-

latja hangját – igaz, egyelőre csak az 

interneten – a Kerepes rádió. A szer-

kesztők kevesen vannak, ezért várjuk 

és hívjuk azokat, akik kedvet éreznek 

kipróbálni magukat a rádiózás, vala-

mint az újságírás területén. Mindenre 

nyitottak vagyunk, legyen az akár jegy-

zet, riport, hír olvasás, zenei műsor 

szerkesztése, közérdekű információk 

ismertetése, kommentár, stb.

Amennyiben úgy dönt, hogy meg-

próbálja, szívesen segítünk, a főszer-

kesztő több éves rádiós- televíziós és 

újságírói gyakorlatával készséggel áll 

mindenki segítségére.

Ha szeret beszélni, írni, és van is 

miről, nálunk megteheti. Várjuk szere-

tettel és mikrofonnal! 

Telefon: 06-30-330-1670.

Rendelési idők
	 	Kerepes Tölgyfa u. 1., 
Dr. Havay Miklós körzeti orvos 28/560-330
Hétfő, szerda: 14.00-18.00, kedd, csütörtök: 
9.00-12.00, péntek: páros hónapban 9.00-
12.00, páratlan hónapban: 14.00-18.00. Sürgős 
esetben: 06-20/983-8396
	 	Dr. Gasztner Zsuzsanna körzeti orvos 
28/560-330
Hétfő, szerda: 9.00-13.00, kedd csütörtök: 
14.00-18.00, péntek: páros hónapban 14.00-
18.00, páratlan hónapban: 9.00-12.00. 
	 	Dr. Dabasi András fogszakorvos 06-
20/9294-944
Hétfő, szerda: 14.00-20.00, kedd csütörtök: 
8.00-13.00, péntek: páros héten: 8.00-15.00
	 	Dr. Dobos István Péter fogszakorvos 
06-20/9446-757
Hétfő, szerda: 8.00-13.00, szerda: iskolafogá-
szat, kedd csütörtök: 13.30-19.30, 
Állandó ügyelet: Budapest VIII. Szentkirályi u. 40.
	 	Dr. Vaszil László gyermekorvos
28/560-410
Hétfő, szerda: 14.00-17.00, kedd: 9.00-12.00 csü-
törtök: 14.00-18.00, csütörtök, péntek: 8.00-12.00. 
	 	Dr. Mina András  betegjogi képviselő
06-20/4899-577
	 	Védőnői tanácsadó: 28/560-331
	 	Terhesgondozás és egészséges csecsemő 
tanácsadás, szerda: 9.00-12.00
Csecsemő- és gyermek tanácsadás
	 	Dr. Vaszil László szerda: 12.00-14.00
	 	Dr. Mokos Zsuzsanna 
páratlan hét szerda: 14.00-15.30
	 	Gyógyszertár  2144 Kerepes Tölgyfa u. 3. 
hétfő-péntek: 8.00-18.00
	 	Orvosi ügyelet: Kistarcsa, Batthyány u. 4.  
28/470-840 
Szilasliget orvosi rendelés:
	 	Dr. Vince Lajos háziorvos
28/482-640,  06-30/92778-637.
Hétfő, szerda: 8.00-12.00, kedd, csütörtök: 
14.00-18.00, péntek, páros héten: 14.00-18.00,
péntek, páratlan héten: 8.00-12.00
	 	Dr. Orosz Orsolya háziorvos
28/482-640,  06-30/9338-390.
Hétfő, szerda: 14.00-18.00, kedd, csütörtök: 
8.00-12.00, péntek, páros héten: 8.00-12.00,
páratlan héten: 14.00-18.00
Orvosi ügyelet: Kistarcsa, Batthyány u. 4.  
28/470-840 
	 	Gyermek háziorvosi rendelő,
28/481-419 Dr. Mokos Zsuzsanna  Csecsemő 
és gyermekgyógyász szakorvos.
Hétfő, szerda: 9.00-12.00, kedd, csütörtök: 
15.00-18.00, péntek: 13.00-16.00,
Egészséges csecsemő tanácsadás csütörtök: 11.00-13.00
	 	Gyógyszertár, Wéber Ede u. 1.
Hétfő: 8.00-18.00, kedd: 8.30-18.00, szerda: 
8.00-12.00 csütörtök: 8.30-18.00, péntek: 8.00-
18.00.

Stiller István 08.28.
Hajósi Istvánné Brancs Mária 09.08.
Tunkli István 09.14.

Nyugodjanak békében!

� Temetések

A kerepesi templomban 
Vasárnap: 8.00 és 18.00 
Hétköznap: reggel 6.15

szilasligeti kápolnában
Vasárnap: 11.00

Plébánia Hivatal: 28-560-370

� Szentmisék 

Meghökkentő és felháborító 
az a pályázat, amelyet 2005. vé-
gén írtak ki Bók Károlyék azzal a 
céllal, hogy vállalkozót találjanak 
a 2007-ben átadandó szilárd hul-
ladék gazdálkodási telep pear és 
tájékoztatási feladatainak ellátá-
sára. Tetszettek érteni? Épül egy 
hulladéklerakó- és kezelő Kere-
pes határában, amelyet 108 ön-
kormányzat társulása hoz létre, a 
társulás elnöke Bók Károly, illetve 
a hivatalban lévő polgármester, 
aki külön céggel óhajtja jó pénzért 
reklámoztatni a szemetet.

A jó pénz annyit tesz, hogy a 
szemét reklámo-
zásának végösz-
szege 290 ezer 
euro, azaz 70-
80 millió forint. 
És láss csodát, 
a pályázatnak 
van nyertese, 
naná, hogy van, 
méghozzá egy 
magyar- c ipru -
si bejegyzésű 
cég, a neve Café 
Reklám Kft. Minden szó csengé-
se gyanús! Vajon mi szükség van 
erre? Vajon kinek az érdekeit és 
zsebeit szolgálja? 80 millióért rek-
lámozni egy olyan tevékenységet, 
amely önkormányzati rendelete-
ken fog alapulni, ugyanis minden 
önkormányzat a helyben szoká-
sos módon hirdetheti a rendeletét, 
és az a polgárokra nézve kötelező 
lesz, akkor minek még mellé vagy 
hozzá hirdetni is? Ráadásul cipru-

si céggel. Vajon erről a pályázatról 
tudnak-e a társulás tagjai?  Hoz-
zájárultak-e? Ezt már csak az új 
polgármester tudhatja meg.

Szemét ügy az is, ahogyan a 
szállítását 500 forinttal megemel-
ték. Miért? Mert Bókék összevesz-
tek a csömöri szemétlerakóval, 
ezért a 40 kilométerre lévő Gyálra 
szállítják drága pénzen az érték-
telen szemetet. Mi pedig fizetjük, 
nekünk semmi sem drága. Sőt, 
kirúgták a régi szállító vállalkozót 
is, helyette a gyáli cég szállít. Ami 
elgondolkodtató? A régi és az új 
cégnek is ugyanaz a könyvvizsgá-

lója a Budapest Wesselényi u. 16-
ban. Hát nem gyanús? De az!

Most havonta 2,4 millióba ke-
rül a szemétszállítás Gyálra, míg 
helyben csak 1,2 milliót kóstálna. 
Ha jelöltünket, Franka Tibort vá-
lasztják polgármesternek, az 500 
forintos emelést eltörli, a helyi hul-
ladéktárolóval megállapodik, sőt 
bevezeti a szelektív hulladékgyűj-
tést is.

Két Faluért Egyesület

A Pátria Civil Egyesület ápri-
lis végén leváltotta addigi elnökét 
Sinkó Györgyöt, és a helyére La-
bancz József szilasi vendéglőst 
választotta meg. Néhány héttel 
később Labancz József bejelen-
tette, polgármester akar lenni. Erre 
már a Pátria tagjai, sőt, kurucai 
is felkapták a fejüket olyannyira, 
hogy az egyesület három rész-
re szakadt: Labancz-pártiakra, 
Rózsás-pártiakra és Franka-pár-
tiakra. (Franka nem tagja a szer-
vezetnek.) Ahhoz, hogy jobban 
megértsük az osztódás lényegét, 
érdemes Sinkó György leköszö-
nő elnöki beszámolójából idézni 
néhány sort: „Nem tudtunk közös-
séget alakítani. Mivel nem közös 
célért alakultunk, hanem valami 
vagy valakik ellen, csak addig 
van egyetértés, amíg az ellenség 
veszélyesnek tűnik. Az volt az ér-
zésem, az ellenségkép fog össze 
bennünket. Nem valamiért, hanem 
valami ellen szövetkeztünk. Gör-
csösen szembe helyezkedtünk 
például a Két Faluért Egyesülettel 
(ebben tag Franka Tibor, aki a le-
gesélyesebb polgármesterjelölt), 
pedig Frankáék meghívtak minket. 
Zsigeri ellenérzések miatt elutasí-
tottuk őket”.

Nos, eddig tart a Sinkó féle be-
számoló néhány sora. Aranyos, és 
tanulságos. Mindenki ellenség, aki 
valamit akar, aki Rózsás, Labancz, 
Rozsnyai érdekeit sérti, esetleg 
rátermettebb náluk. Kishitűség, 
és gátlásosság szoktuk az így vi-
selkedőkre mondani. Azt hiszem 
helyesen. Így már az is érthető, 
féltékenységből nem tárgyaltak 
Frankával, – aki pedig megkeres-
te őket – az összefogásról. Nem 
akartak összefogni, inkább vesz-
szen a falu érdeke, ugyanis mivel 
ők esélytelenek – illetve Franka 
indulásával jelentősen csökkent 
az esélyük – a polgármesteri cím-
re, hát Frankát gyengítik Bókkal 
szemben.

Újabban már egymással sem 
tárgyalnak a három részre szakadt 
Pátria pártütői. Labancz fúj Ró-
zsásra, Rózsás meg Labanczra, 
míg Rózsás és Labancz egyszerre 
fúj Frankára. Franka mosolyog, a 
csapatával járja a falut, és hirdeti 
programját. Győzzön a legjobbik. 
Szívesen dolgozik majd velük, ha 
bekerülnek.

Állítólag a Pátria új vezére La-
bancz úr, csak a választások után 
meri megint összehívni az ő egye-
sületét, és annak kurucait.

Nagy érdeklődéssel olvastam a 
Kerepesi Híradóban – Bók Károly 
elől-hátul saját fényképeivel megje-
lenő – hivatalos lapjában a képvise-
lők önmagukról írott beszámolóit. 
Néha elfogott a nevetés, aztán a 
szánalom, és szinte érezni lehetett 
a sorok mögötti izzadtság szagot. 
Mennyit szenvedhettek szegény 
képviselőink Rózsástól Rozsnyaiig, 
mire képesek voltak a saját mun-
kájukról úgy beszámolni, mint egy-
egy kisebb sikertörténetről szokás.

Palotai László kellő visszafogott-
sággal fényezi önmagát, amikor a 
telekadó eltörléséről beszél. Azt 
már elfelejtette hozzátenni, hogy a 
telekadó bevezetését ő is támogat-
ta annak idején. Csúsztat a 250 mil-
liós hitelfelvétel ismertetése közben 
is, de csúsznak a falu útjai is, télen 
a jégtől, nyáron a sártól. Ráadásul 
Palotai négy év alatt 11-szer kérde-
zett (nem tudni mit és kitől), 16-szor 
előterjesztett (?), háromszor pedig 
interpellált (ez is jól hangzik). Ha a 
képviselői napok számát elosztjuk 
Palotai iménti derék megmozdulá-
saival, akkor Palotai úr minden 42-
ik napon mondott valamit a testületi 
üléseken az elmúlt 4 esztendő so-
rán. No, erre mondom, nevetséges, 
vagy szánalmas.

Rózsás Erika büszke arra, hogy 
tagja volt a Pénzügyi bizottság-
nak. A helyében én világgá futnék 
szégyenemben, mert tessék csak 
megnézi a hivatal több százmilliós 
tartozását, a legatyásodott okta-
tást, meg orvosi rendelőket, hogy 
a szüreti bálon látható tűzijátékról, 
meg Dolly Rollról szót sem ejtsünk. 
Az is édes, amint Rózsás Palotait 
dicséri, Palotai pedig Rózsást. El-
járhatnának közösen egy palotást. 
Rózsás ügyesen igyekszik meg-
szólítani a szlovák ajkúakat, meg 
táncoltatni a Pávakör asszonyait, 
sőt, utóbbiakat még az ujja köré is 
csavarja. Ellenségképet festeget 

kellő rosszindulattal az önmagá-
ban nem bízó képviselőasszony a 
nyugdíjasok elé. Egyszer, augusz-
tus 20-án, még a katolikus temp-
lomban is látható volt, noha liberá-
lisnak vallotta magát a Fidesz előtt. 
A siker érdekében talán turbánt, 
vagy kalapot is a fejébe tenne?

Az pedig hahotára fakasztott, 
amikor Rozsnyai Sándor beszá-
molójában azt olvastam: éjszakai 
világítás ellenőrzése, kátyúk el-
lenőrzése, tárgyalás előkészítése, 
éjjeli járőrözés civil társakkal, dr. 
Barabás Gábor búcsúztatásán 
pedig szakács feladatok ellátása. 
Ezek voltak többek között Rozsnyai 
úr bátor képviselői feladatai, ame-
lyeket ő rendre teljesített is, mind 
a négy éven keresztül. Rozsnyai 
megalakíthatná a Mókus őrsöt, 
vagy Timur és csapatát, akik piros 
nyakkendőben Csepel biciklivel és 
Pajtás fényképezőgéppel járnák, és 
figyelnék a falut, ki mit vett, épített, 
vagy csinált. Aztán lecsapnának.

Reméljük, a választáson az 
ilyen képviselői „csúcsokat” a sza-
vazópolgárok a helyükön kezelik 
majd, és oda helyezik vissza, aho-
vá valók: a béka feneke alá.

K.A.

Szeptember 11-én, hétfőn 
délelőtt 11 órakor a kerepesi pol-
gármesteri hivatal előtt Rozsnyai 
Sándor rátámadt Mayer Endre 
nyugdíjas tanárra, akinek a fele-
sége Mayerné Kiss Margit, szintén 
nyugdíjas tanárnő Franka Tibor 
polgármesterjelölt csapatában in-
dul a képviselőségért. Mayer tanár 
úr az esettel kapcsolatban a kö-
vetkezőket mondta el:

- Azon a hétfői napon rokkant-
sági papírjaimat intéztem a pol-
gármesteri hivatal ügyfélszolgá-
latánál. Mikor kijöttem és beültem 
az autóba, Rozsnyai odalépett 
hozzám, és azt mondta: „Mondd 
meg a feleségednek, ne beszél-
jen rólam semmit, mert beverem a 
száját!” Aztán rúgott az autó felé, 
de a vezető felőli ajtót akkor már 
nyomtam neki belülről. Mikor lát-
ta, hogy nem félek, és kiszállok, 
akkor gyorsan lement a töltésen 
a kerepesi Hév állomás felé. A 
támadásnak szerencsére volt két 
szemtanúja, akik miután Rozsnyai 
elszelelt, odajöttek és vállalták a 
bírósági tanúskodást. A felesé-
gem, akit Rozsnyai Sándor szájon 
akar verni, már elmondta az esetet 

Bók Károlynak, és több képviselő-
nek is. Természetesen bírósághoz 
fordulunk, mert amit Rozsnyai mű-
vel, az brutális. Le kell állítani.

Rozsnyai feljelentette Dudás 
nénit is, a szilasi nyugdíjasok ve-
zetőjét, rágalmazásért. Jellemző, 
hogy a nyugdíjas elleni perben 
Bók Károly is tanúskodott Rozs-
nyai mellett, az egyik pert még 
így is elveszítették. Rozsnyai felje-
lentette a kerepesi Balogh Istvánt 
és Franka Tibor független polgár-
mester-jelöltet is, szintén rágalma-
zásért és kegyeletsértésért.

Ugyanakkor Rozsnyainak is 
akadtak problémái 1987-ben. Mint 
kiderült, Rozsnyait az esztergá-
lyos-pedagógust akkori párttitkára 
javasolta tanítónak, aki a korabeli 
és birtokunkban lévő újságcikkek 
és bírósági papírok szerint a szi-
lasi iskolában rettegésben tartotta 
a gyerekeket. Volt, amelyiket a ha-
jánál fogva ráncigálta, fejbe verte, 
a reklamáló szülőket pedig gerinc-
töréssel fenyegette meg. Ilyen az 
emberséges Sanyi bácsi.

Rozsnyai ma is képviselő, és 
szeretne megint az lenni.

M

Reklám a szemétnek Labancz kurucai

Képviselők és csúcsok

Rozsnyai brutális
Mayer feljelenti

A Kistarcsai Rendőrőrs járőrautója  
közvetlenül hívható: 

06-70/214-6500
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Az édesanyám sokszor mondta: 
„A biztost nem szabad feláldozni a 
bizonytalanért.” Ha még élne, ta-
lán ő is mást mondana, mert ami 
most biztos, annál a bizonytalanabb 
is csak jobb lehet. Mert most az a 
biztos, hogyha folytatódik az eddigi 
négy éves bizonytalankodás, olyan 
mélyre süllyedhetünk, ahonnan ne-
héz lesz felszínre jutni. Ezért kell jól 
meggondolni, október elsején kiben, 
kikben látjuk a falu biztos jövőjét?

A 2002-es választás után 14 
ember ült egy csónakba, hogy 
együtt evezzenek. Ígérték, válluk-
ra veszik a község összes gond-
jait, terheit, és igyekeznek azokat 
megoldani. Azt ígérték, felnőttnek 
tekintenek bennünket, adnak a 
szavunkra, javaslatainkat elfogad-
ják, ha azok jók, mert csak velünk 
együtt tudják egyengetni az utakat 
a község jövője felé.

De ez nem sokáig volt így. A 
kormányos elfelejtette, hogy vá-
lasztás előtt azt írta: „A polgár-
mester a falu első számú szolgá-
lója.” És kinevezte magát a falu 
első számú parancsnokának. Jó. 
A csónakba tényleg kellett egy 
parancsnok, aki mindenkire oda-
figyel, elfogadja társai segítségét, 
akik a folyó sodrására, örvényeire, 
vagy a zátonyaira figyelmeztetik. 
Ő nem ilyen volt. 

A 13 evezős között voltak, akik 
behódoltak, arra eveztek, amerre 
az utasítás szólt. Úgy gondolták, 
nem tehetnek mást. Csakhogy ne-
künk nem ezt ígérték! Néhányan 
olyanok is voltak, akik szégyelltek 
az ígéreteikkel szembe fordulni, 
ők hitték, hogy tehetnek a faluért, 
de mindig ők voltak kevesebben. 
Ekkor kezdődött el a káosz. Egyik 
csapat jobbra, a másik balra eve-
zett, így a csónak hol a jobb, hol a 
bal partnak ütődött, egyre inkább 
töredezve, roncsolódva.

Amint így evickéltek, láthatták, 
hogy Csömör, Kistarcsa, Mogyo-
ród, Nagytarcsa csónakjai messze 
megelőzik őket. Ahogy a zátonyok 
között bolyongtak, a csónak egyre 
jobban roncsolódott, már félő volt, 
hogy nem tud a felszínen marad-
ni. Mi, a község lakói végi segíteni 
akartunk, de csak elutasítást kap-
tunk. 

Ezek az emberek elfásultak, 
belefáradtak a herce-hurcába, 
csak mennek a mederbe, amerre 
az áramlat sodorja őket. Ígéreteik 
javarészét régen elfelejtették, új 
meg már nem jut eszükbe. Víz-
re szállásukkor a jelmondatuk 

ez volt: „Új jelleget, új arculatot a 
községnek”. Hogy mi lett belőle? 
Sorházak, galambdúcos tetőkkel, 
lehangoló szürke cserepekkel. 
Természetvédelmi területek eladá-
sa, beépítése. Ligetek fáinak kivá-
gása mindenhol. Balesetveszélyes 
járdák, utak. A magas kőházak 
olyanná változtatták a községet, 
mint az aranysárga búzatáblát az 
itt-ott kiálló gazcsomók.

Bezárták a kerepesi teleházat, 
a szilasi iskolát, aminek az az ered-
ménye, hogy reggelenként még 
több diák kapaszkodik a Hévre, 
hogy máshol járjon iskolába, mert 
a szülőfaluja ezt megtagadta tőle. 
A 14 tenni akaró közül miért csak 
néhánynak fáj ez? A több százmil-
liós kölcsönök, amit ha most kam-
pány utakra használnak föl, évek 
múlva is ezt nyögheti az amúgy 
is eladósított község. Ha ezeket a 
milliókat iskolára, óvodára, bölcső-
dére, fiatalok alkoholmentes szó-
rakozóhelyének létesítésére vették 
volna fel, megbocsátható lenne.

Hát ennyi elég! A felsorolásból 
is, meg az ilyen felállású testü-
letből is. Talán, ha a demokrácia 
működött volna, ha azokat is meg-
hallgatták volna, akik a zátonyokra 
figyelmeztettek, most ünnepelhet-
nének. 

Friss emberek kellenek ennek 
a községnek, az otthonunknak, 
akiknek olyan elképzeléseik van-
nak, amelyek szükségesek, meg-
valósíthatók. Akik tudják, hogy 
kell a süllyedő csónakot kihúzni a 
zátonyok közül, hogy újra tudják 
építeni. Nagyon nehéz örökségük 
lesz, kemény munka vár rájuk, de 
nem lehetetlen, ha velünk együtt 
akarják a négy év tévelygéseit 
helyrehozni. Ha nem csak az ered-
ményeiket dicsőítik, de elmondják 
azt is, ami nem sikerül, hogy se-
gíthessünk.

Már tudom, az új jelöltek közül 
kinek a neve után teszem a ke-
resztet, de én nem vagyok feledé-
keny, azt is tudom, a fentiek miatt, 
kiknek kell azt a bizonyos inget 
magukra venni. Nem csak én me-
gyek el szavazni, de azt kívánom, 
próbáljunk olyan embereket vá-
lasztani, akik simán veszik a folyó 
akadályait.

Bízzunk bennük, bízzunk a jö-
vőben, az emberi jóságban, szere-
tetben, legyünk egymással őszin-
ték, segítsünk a bajban, és akkor 
nekünk is segítenek.

Csősz Lajos

Zátonyra futott  
a kerepesi vezetés

1966-ot írunk, ballag a 8. osz-
tály a kerepesi általános iskolában. 
Ennek éppen 40 éve. Elszaladt az 
idő. Ma kezembe kerül első végzett 
osztályom féltve őrzött tablóképe. 
Mennyi kedves arc, Angyal Erzsi-
kétől Zsiák Paliig. A hátsó sorban 
áll egy magas fiú, Franka Tibor az 
osztály legjobb tanulója. Az iskola 
meghatározó egyénisége volt – jól 
nevelt, okos, szorgalmas – az iga-
zságot mindig megmondó tanu-
ló. Az osztályba később érkezett 
Csehszlovákiából egy fiú, Kovács 
Jozsó, aki törte a magyart, Tibi min-
dennap foglalkozott vele, így hama-
rosan beérte osztálytársait. 

Milyen boldog idők is jártak er-
refelé. Beiskoláztam őt a faipari 
technikumba, de ma sem tudom, 
miért. Szülei példamutató gondos-
kodásának, hogy fiuknak kétkezi 
szakmája legyen-e – nem tudom – 
de végzett. Akkor már érdekelte az 
irodalom, a művészetek, a színját-
szás, hiszen valamilyen fokon már 
mindegyiket művelte. Következett 
a Filmművészeti Főiskola Rende-
zői szaka – ahová nem vették fel 
– majd a televíziózás vonzotta. Ki-
tartó helykeresés után pályázato-
kat nyer, és újságíró lesz: munka-
társ, főmunkatárs, főszerkesztő.

Már csak foszlányokat kapok az 
életéből – 1980. után. Úgy lett újság-
író, majd televízió- és rádióriporter, 
hogy nem állt mögötte senki, csak 
előtte. Nem belekerült a demokrá-
ciába, hanem belekényszerült, de 
mindig párton kívül maradt. 

Az időt megállítani nem lehet. 
Elkerült a szilasligeti egy-szoba 
konyhából Árpádföldre, mert meg-
házasodott, nevelte két fiát. De 
Kerepesre mindig visszajárt, szü-
leihez, testvéréhez. Közben nya-
kába vette az országot, s megírt 
14 sikeres könyvet.

Milyen is ez a Franka Tibor? 
Franka olyan, mint egy nem túl cifra, 
de annál pontosabb revolver. – írja 
Bencsik András. 1996-ban meg-
hívták Clevelandba ¬– amerikai 
előadás körútra – témája Magyar-
ország mai helyzete címmel. De ott 
kedves feleségével, Ildikóval olyan 
súlyos baleset érte, hogy majdnem 
belehalt. Hónapokig szinte mozdulni 
sem tudott. Itthon ezalatt szép csen-
desen leváltották az Új Magyaror-
szágnál. Ronda ügy volt. Franka 
azonban felépült. Egészségileg és 
szakmailag is. Elpusztíthatatlan. És 
pontos. Mint a jó fegyver.

S milyen azóta: körülötte siste-
reg a levegő. Nagy rutinnal, bátran 
kritizál, rávilágít életünk sötét foltja-
ira, leleplezi a korrupt, nemzetáruló 
politikusokat, a hivatásos mocsko-
lódók sisere hadát, akik aktív sze-
repet játszottak és játszanak ma is 
az ország tönkretételében. Erkölcsi 
értékrendje szilárd. Ilyen volt a ke-
repesi falugyűlésen is, amikor 220 
millió forint megfizetését akarták a 
falu nyakába varrni, amelyet hitel 
felvétel meggondolatlan felmérése 
miatt kellene elszenvednünk.

Nyomot tud hagyni maga után, 
neveltetése keresztény, nemzeti 
magatartása, hazulról hozott tisz-
ta erkölcsi világa irányítja gon-
dolkodását. Ez a tulajdonsága 
kiegyensúlyozott magatartásának 
forrása – megnyugvást ad neki, de 
vagyont nem szerzett belőle. 

Miért ajánlanám Kerepes pol-
gármesterének – első emberének 
jó szívvel?

1./ 25 év közéletben eltöltött, 
harcos évek után, de Kerepes tisz-
teletétől vezérelve.

2./ Empátia készsége az el-
esettek, megtagadottak, kisebb-
ségek, szegények, a társadalom 
alsó ranglétráján élők bajai iránt 
érzett gondolatai és tettrekészsé-
ge miatt.

3./ Példamutató nemzettudata 
okán, büszke, harcos magyarsá-
gáért, és határozottságáért.

4./ Az ország legmélyebb po-
koli ronda bugyrainak feltárása, az 
emberi szenvedés megértése iránti 
tisztelete miatt. Ugyanakkor mun-
ka- és rendpárti. Nincs kivételezés.

Végezetül nem volt tagja egyet-
len pártnak sem, akkor sem, ha 
érdeklődve fordult feléjük. Ugyan-
akkor közismert és elismert sze-
mélyiség kapcsolatokkal, vezetői 
rátermettséggel.

Ajánlása tisztességes, hiszen 
ha két év múlva el kell számolnia 
munkájáról, és ha nem váltotta be 
ígéreteit, feláll csapatával együtt! 
Meggyőződésem, hogy az indu-
lók közül ő a legalkalmasabb és 
a leghasznosabb Kerepes jövője 
szempontjából.

Erősítsük őt Illés Gyula szavaival:
„A magyar az, aki bátran szem-

benéz a nép bajával, a nemzet fej-
lődésének akadályaival.

Aki a szabadságot ma is min-
den téren meg akarja valósítani.

Aki a népnek műveltséget, 
egyéniséget, jólétet akar.

Aki a földművesnek földet, a 
munkásnak méltó hasznot, min-
denkinek emberi bánásmódot kí-
ván, egyéni érdeke ellenére is.

Aki egy nyomorult éhező vagy 
jogfosztott láttán saját magát is 
sértve érzi emberi, magyar mivol-
tában.”

Mayer Endréné 
sz. Kiss Margit osztályfőnök

Az osztályfőnöke voltam...

Mentők: 104
Tűzoltók: 28/420-011
Rendőrség: 28/514-645
Budapesti közúti közlekedési 
információk: 06-1/317-1173
Országos közúti információk:  
06-1/322-2238
Volánbusz Rt. központi
információ: 06-1/3820-888
MÁV felvilágosítás utazási
ügyekben: 06-1/461-5400

Közszolgáltatók (hibabejelentés):
Vízművek: 28/520-780
Gázművek: 28/521-400
ELMŰ: 28/430-562
Csatornázási Művek: 28/420-859

Telefonszámok

A 
Szabad Vélemény 

vevő az Ön véleményére. 
Sőt! Csak arra vevő!
Éljen a lehetőséggel!

Közöljük!

ÁLLÁSPONT

ÁLLÁSPONT

Hirdetési
tarifáink

HIRDESSEN APRÓT INGYEN!

A 
www.szabadvelemeny.atw.hu 
internetes címen olvashatják a 
Szabad Vélemény eddig meg-

jelent számait, a programunkat, 
valamint hallgathatják a Kerepes 

Rádió adását. Csatlakozzon 
hozzánk, olvasson, hallgasson 

bennünket! 
www.szabadvelemeny.atw.hu
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Elolvastam Bók Károly Minden 
döntésemért vállalom a felelőssé-
get című, a saját lapjában megje-
lent interjúját: tisztességes, de le-
vegőért kapkodó foltos beszámoló 
volt, sőt, több sebből vérző. Csak 
arról nem beszélt, ami a legfonto-
sabb, vagyis a bevételről. Kerepe-
sen 9400 lakos évi költségvetése 
1 milliárd 200 millió körül mozog, 
míg a kiadása 1 milliárd 100 mil-
lióra becsülhető. Ez azt jelenti, 
Bókék annyit költenek, amennyi a 
bevétel, tehát fejlesztésre jószeré-
vel semmi sem marad. Vetítsünk 
mindent egy családra. Ha pont an-
nyit keresnek, amennyit költenek, 
akkor bútorra, ruhára, esőcsa-
tornára, tatarozásra nem marad 
semmi, lassan, de látványosan 
„legatyásodnak”. Ezen ideig-óráig 
lehet segíteni, ha kölcsönkérnek, 
ha hitelt vesznek fel, de ha nem 
jutnak továbbra sem plusz bevé-
telhez, akkor elárverezi őket a hi-
telező. Kerepes ilyen cipőben jár 
Bókkal az élen.

Vegyünk egy másik példát. 
Csömörön nyolcezren élnek, az 
évi költségvetésük mégis – tessék 
megkapaszkodni – 1 milliárd 400 
millió forint. Miért? Mert a bevételük 
évente 700 millió forint. Kerepesen 
1400-al többen laknak, az adó és 
a saját bevétel mégsem több 4-500 
milliónál, természetesen jelentős hi-
telállomány felhalmozása mellett. A 
legbeszédesebb adat: Kerepes évi 
adóbevétele 130 millió, míg Csö-
mörön a helyi adó 500 millió. Itt van 
a kutya elásva. Amíg csak annyit 
keresünk, amennyit költünk, addig 
csak hitelből csurran-cseppen jár-
da, út, vagy vizesárok építésére. 
Bók Károly elégedett beszámolójá-
val ellentétben, én négy alappillérre 
helyezem a polgármester és testü-
lete munkáját.

1./ Két éven be-
lül a helyi adóbevé-
telek 50 százalékos 
emelése, beruhá-
zások és vállal-
kozók helyzetbe 
hozása. Helyszín: 
kerepesi ipari park, 
Csipkai tanyánál 
horgásztó-, és sza-
badidőpark kialakí-
tása, a Patkó fölött 
logisztikai, esetleg 
kereskedelmi tevé-
kenység beindítása. Mindehhez 
állandó pályázati részvétel és 
együttműködés a környező tele-
pülésekkel. A hulladéklerakóhoz 
illeszkedő kiegészítő tevékenysé-
gek szervezése. A Hungaroring 
településfejlesztésbe történő ha-
tározott bevonása.

2./ Vízelvezetés, út és járda-
építés. Önerőből, a lakosság 
nagymértékű bevonásával a leg-
kritikusabb utcák vízelvezetését, 
útegyengetését és járdakiépítését 
azonnal megkezdjük függetlenül 
attól, ki kivel pereskedik. Az élet-
veszély elhárítása mindennél fon-
tosabb. Hosszú távon társulásokat 
kell alakítani, például a Sólyom- és 
Wéber park, valamint a Magtár tér 
esetében. Három összetevőből 
áll: pályázat, hivatali pénzek és 
az érintett lakosok hozzájárulása. 

Ha a lakosság 66 százaléka igent 
mond, a társulás megalakítható. 
Aki nem tud vagy nem akar fizetni, 
annak az ingatlana megterhelhető, 
hiszen értéknövekedés áll elő.

3./ Oktatás. Az iskola helyzete 
tarthatatlan, 800 gyerek helyett 
290 jár tanításra. Ez évente 70 
milliós ráfizetést jelent, azaz elvi-
szi csaknem az egész fejlesztést. 
A kerepesi gyerekek után járó ál-
lami támogatást azok az iskolák 
kapják, ahová a szülők beíratják, 
miközben a kerepesi iskola vesz-
teségét Kerepesnek kell kifizetnie. 
Az új igazgatónővel beszélgettem, 
elképzeléseink találkoznak. A kise-
gítő iskolát vissza kell adni megyei 
kezelésbe, és a helyét is meg kell 
változtatni, különben sem az isko-
la, sem a kisegítő iskola nem lesz 
képes eredményeket felmutatni. 
Meg kell győzni a szülőket, és be 
kell vezetni a 8+4 osztályos szak-
iskolai képzést. Azonnal!

4./ Egészségügy, közrend. A 
segélyezést egy oldalról szűkíteni 
kell, más oldalról viszont bővíteni, 
hiszen sok kisnyugdíjas önérzet-
ből nem kér segélyt, noha jobban 
ráutalt, mint akik örökösen sorban 
állnak.  Orvosi rendelőt rendbe kell 
hozni, a szociális hálózatot hatéko-
nyabbá kell tenni, a valóban rászo-
rulókat jobban támogatni. A köz-
rend érdekében felül kell vizsgálni 
a lakcímbejelentéseket, büntetni a 
falopást, a tiszteletlen viselkedést, 
megerősíteni a polgárőrséget, 
és egy főállású körzeti megbízott 
rendőrt alkalmazni.

Bók Károllyal szemben én eb-
ben látom a kilábalás esélyeit, 
sőt, csak ebben. Én nem egyedül, 
hanem a lakossággal együtt. Nél-
külük nem lehet dönteni. Mi kell 
ehhez?

1. Nyitott és nem elküldő 
hivatal. Az állampolgárt nem le-
het elzavarni. A polgármesternek 
nincs titkárnői előszobája. Hozzám 
bárki a folyosóról bekopoghat.

2. A hivatali és intézményi 
létszámot, költségeket át kell vizs-
gálni. A polgármester fizetése és a 
képviselői tiszteletdíjak 2 évig nem 
emelkedhetnek. Először ered-
mény.

3. A ciklus félidejében  
2008-ban, lakossági véleményké-
rést követően, ha a többség elé-
gedetlen, felállok a polgármesteri 
székből.

Közös haladás, egyéni boldo-
gulás!

Kérem megtisztelő bizalmukat

Franka Tibor 
független polgámester-jelölt

Franka Tibor: közös hala-
dás, egyéni boldogulás

Tiszi velünk van
Kerepes független polgár-

mester-jelöltje Franka Tibor év 
elején meglátogatta Tiszi tisz-
teletest, aki 35 esztendeig szol-
gált a kerepesi katolikus vallási 
lakosság nagy megelégedésére. 
Szeretett Varga plébánosunk, 
aki a székesfehérvári otthonban 
él azzal búcsúzott, imádkozik ér-
tünk. Ismerve az ország, benne 
Kerepes helyzetét, nagyon ránk 
fér Tiszi tiszteletes vállalása és 
jókívánságai. 

Köszönjük, hogy velünk van.

Franka Tibor független polgár-
mester-jelölt nyilvános vitára hívta 
ki a kerepesi iskolába polgármes-
ter-jelölt társait. Szándéka szerint 
szerette volna megkönnyíteni a 
kerepesi választópolgárok dönté-
sét, hiszen a hat jelöltet egyszerre 
hallgathatták volna meg, és tehet-
ték volna fel nekik kérdéseiket. Az 
ellenfelek közül azonban, külön-
böző indokokra hivatkozva nem 
vettek részt a nyilvános és közös 
megmérettetésen.

Ágoston Ferenc levelében azt 
írta, „Vitázni sem Önnel, sem má-
sokkal nem kívánok, viszont véle-
ményemet szívesen megosztom 
minden érdeklődővel”. Ezek után 
adódik a kérdés: ha mimóza lelkü-
letű Ágoston úr, ne adj’ Isten pol-
gármester lenne, vajon mennyire 
hatékonyan tudná képviselni Kere-
pes lakosságát, és érdekeit?

Bók Károly néhány hete öröm-
mel vállalta a kihívást, majd a vita 
előtt két nappal azt mondta Franka 
Tibornak, hogy a Gyurcsány kor-
mány körül kialakult viharos poli-
tikai helyzetben nem óhajt a falu 

lakossága előtt megjelenni. Tud-
valévő Bók urat az MSZP és az 
SZDSZ támogatja. Talán attól félt, 
olyan kérdéseket kap a lakosság-
tól, amely kínosan érintené az őt 
támogató, és a hatalmat gyakorló 
pártokat. Milyen polgármester az, 
aki tart az ellenfelétől? Végül Bók 
úr azt mondta, azért nem jön, mert 
a vasárnap délutánt a családjával 
tölti Gödöllőn.

Simoncsik László a hozzá inté-
zett felkérő levélre még csak nem 
is válaszolt. Róla tehát, nincs mit 
mondani.

Mivel Bók úr az iskola tornater-
mét sem bocsátotta a kerepesi kö-
zönség rendelkezésére, ezért az 
utcán gyűlt össze az a csaknem 
száz érdeklődő, akit foglalkoztat 
Kerepes jövője. 

Franka Tibor köszöntötte a 
megjelenteket, Labancz Józsefet, 
majd a később érkezett Rózsás 
Erikát. Programjának részletes is-
mertetése után a közönség meg-
tapsolta őt egyetértése jeléül. 

Ezt követően Labancz József 
polgármester- és képviselőjelölt 
azt mondta, hogy tulajdonképpen 
ő is egyetért Franka programjával, 

nem nagyon tud mit hozzátenni, 
kivéve a stílusváltást, mert sze-
rinte az kell. A közönség ismételt 
érdeklődésére sem részletezte 
programját, helyette Franka stílu-
sát bírálta, az övét pedig, a közön-
ség. 

Rózsás Erika (szintén) polgár-
mester- és képviselőjelölt asszony 
beszélt ugyan a programjáról, pél-
dául a szociális foglalkoztatottság-
ról, és a birkatenyésztésről, amivel 
nem igazán értett egyet a hallga-
tóság. Lakossági kérdésre végül 
– kissé indulatos beszólások után 
– azt mondta, van itt elég birka. 

Reménykeltő volt, amint az ott 
lévő kerepesiek a vita után is be-
szélgettek: sorolták a falu gondja-
it, az utaktól a közlekedésen át az 
iskoláig. Szidták Bók Károlyt, és 
számon kérték az ott lévő testüle-
ti tagokat, hogy miért nem fogtak 
össze az esélyes Franka Tiborral. 
Már sötétedett, mire az utolsó ér-
deklődő is elindult hazafelé. 

A többi október elsején a sza-
vazófülkében dől el.

G

Bók Károly, Ágoston Ferenc,  
Simoncsik László nem vállalták  
a vitát a nyilvánosság előtt
Rózsás Erika lebirkázta a közönséget


